
3 Δεκεμβρίου 2013

Μη φοβηθείς αν δεις τα δύσκολα!
/ Γενικά Θέματα

Ατάκα 

πολυγραμμένη και χιλιοειπωμένη!

Μα είναι εκφραστική και αληθινή και την πιστεύω.

Υπάρχουν άνθρωποι που ζουν και πλήττουν εγκλωβισμένοι στην “ασφάλεια” του 
περιβάλλοντός τους, της δουλειάς τους, της ζωής τους.
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Υπάρχουν, όμως και άνθρωποι που ζουν απελευθερωμένοι μέσα στην “ανασφάλεια” 
της καθημερινότητάς τους: με τα λογής-λογής προβλήματα και τις συνεχείς 
φουρτούνες της ζωής. Να στο πω κ λίγο διαφορετικά: Αυτοί οι άνθρωποι δε 

βαριούνται!

Η ζωή τα’χει όλα. Μα θέλω να πιστεύω πως ο καθένας μας παίρνει αυτό που 
αντέχει και όχι παραπάνω! Αρκεί να μην τα παρατάει.
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Οπότε, κουράγιο. Προσευχή. Ελπίδα. Προσπάθεια. Αυτά είναι τα μυστικά για να 
απολαύσεις το αναπάντεχο και όμορφο ταξίδι της ζωής.

Κλείνω με μια φράση που διάβασα χτες και μ’άρεσε. Είναι του Δημ.Χορν:

“Δεν είναι κακό να βασανίζεσαι. Κακό είναι να βαριέσαι”.

Καλημέρα ��
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